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塑料清洗回收生产线

PLASTIC WASHING 
AND RECYLING LINE



PET瓶清洗线
PET Bottle Washing Line
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化纤级洗瓶线工艺流程

拆包 除杂 脱标 整瓶预洗 整瓶分选 湿式破碎

打包收集 色选分离 脱水干燥 连续漂洗 瓶片摩擦洗 热浮洗

废弃PET瓶是塑料回收原料市场上的重要组成部分，回收的PET瓶子，经过筛选、粉碎、清洗，变成PET瓶片，可以循环生产PET
化纤类制品和包装材料。但是，各国的瓶源品质差异很大，即使同一个国家不同地区的瓶源品质也不一样。针对不同的瓶源品
质，实现了定制化的设备研发和升级，致力于让瓶子变得更有价值。
Waste PET bottles are an important part of the plastic recycling raw material. PET bottles, after sorting, grinding, 
cleaning, become PET bottle flakes, can be processed to PET chemical fiber products and packaging materials. How-
ever, the quality of bottle varies greatly from country to country, even in different regions of the same country. 
According to different bottle quality, It has realized customizing equipment and upgrading it, and is committed to 
make waste bottles more valuable.


